

Timothy Clutterbuck *Appellant*

v.

Her Majesty The Queen *Respondent*

INDEXED AS: R. v. CLUTTERBUCK

File No.: 23025.

1993: June 8.

Present: Lamer C.J. and La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka, McLachlin, Iacobucci and Major JJ.

ON APPEAL FROM THE COURT OF APPEAL FOR ONTARIO

Criminal law — Perjury — Corroboration — Corroboration not required when proof rests on inferences drawn from conduct.

APPEAL from a judgment of the Ontario Court of Appeal dismissing appeals against the conviction and the sentence by MacLeod J. (1991), 13 W.C.B. (2d) 333. Appeal dismissed.

Keith E. Wright, for the appellant.

John Corelli, for the respondent.

The judgment of the Court was delivered orally by

LAMER C.J.—Speaking for the Court, we find no merit in any of the grounds of appeal and, accordingly, dismiss this appeal.

Judgment accordingly.

Solicitor for the appellant: Keith E. Wright, Toronto.

Solicitor for the respondent: The Attorney General for Ontario, Toronto.

Timothy Clutterbuck *Appelant*

c.

^a **Sa Majesté la Reine** *Intimée*

RÉPERTORIÉ: R. c. CLUTTERBUCK

N^o du greffe: 23025.

^b 1993: 8 juin.

Présents: Le juge en chef Lamer et les juges La Forest, L'Heureux-Dubé, Sopinka, McLachlin, Iacobucci et Major.

^c EN APPEL DE LA COUR D'APPEL DE L'ONTARIO

Droit criminel — Parjure — Corroboration — Corroboration non nécessaire lorsque la preuve repose sur des déductions faites à partir de la conduite adoptée.

POURVOI contre un arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario qui a rejeté des appels interjetés contre la déclaration de culpabilité prononcée par le juge MacLeod et contre la sentence imposée par ce dernier (1991), 13 W.C.B. (2d) 333. Pourvoi rejeté.

Keith E. Wright, pour l'appelant.

^f *John Corelli*, pour l'intimée.

Version française du jugement de la Cour rendu oralement par

^g LE JUGE EN CHEF LAMER—La Cour est d'avis qu'aucun des moyens d'appel n'est fondé et, par conséquent, le pourvoi est rejeté.

^h *Jugement en conséquence.*

Procureur de l'appelant: Keith E. Wright, Toronto.

ⁱ *Procureur de l'intimée: Le procureur général de l'Ontario, Toronto.*